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Skrivelse

Serveringstillstånd

Kungsholmen ska vara en välkomnande och inbjudande stadsdel. En levande stadsmiljö med 
restauranger, caféer och barer bidrar till att skapa det levande Kungsholmen vi vill ha. Trots det 
ska vi vara medvetna om att framförallt barer potentiellt kan leda till otrygga miljöer med 
alkoholpåverkade människor samt ökad risk för narkotikaanvändning och brottslighet.

I samband med att en verksamhet ansöker om serveringstillstånd ombeds stadsdelsnämnden 
yttra sig om de sociala aspekterna av ett nytt serveringstillstånd. För oss Socialdemokraterna är 
det viktigt att ha en levande stadsdel som utvecklas. Det får dock inte ske med för stora negativa 
sociala konsekvenser. Därför är inhämtandet av lokala förutsättningar en viktig del av processen. 

På Kungsholmen finns idag vissa områden där bl.a. missbruksproblematik förkommer. Till 
exempel har området runt Flemminggatan och St: Göransparken återkommande pekats ut som 
ett område där det förekommit ordningsstörningar och missbruk av narkotika. Det är också de 
områden i stadsdelen där medborgarna redan idag känner sig mest otrygga. Trots detta är det 
ytterst ovanligt att förvaltningen ser några sociala problem kopplat till nya alkoholtillstånd ens i 
dessa områden. 

Vi tycker att det vore bra med ett underlag och en fördjupad förståelse för bedömningarna som 
görs av de sociala aspekterna. Med anledning av detta önskar Socialdemokraterna en 
redogörelse för: 

- Vilka faktorer ingår i förvaltningens bedömning av de sociala aspekterna?
- På vilka platser finns det idag sociala aspekter som innebär att ett nytt serveringstillstånd 

skulle innebära problem?


